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Από το υπ’ αριθ. 13/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 337/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Απόρριψη της αίτησης της Όλγας 
Τρομπούκη για καθορισμό θέσης 
τοποθέτησης περιπτέρου  

 
       Σήμερα 31 Ιουλίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 27-7-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης - 
2. Ι. Κουρουζίδης Σ. Γεωργιάδης  
3. Μ. Γαβρίδης Α. Κεσίδης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Σ.  Παναγιωτίδης  
5. K. Aσλάνογλου Θ.  Σιδηρόπουλος  
6. Α. Δελαβερίδης Ε. Σοφιανίδης  
7. Δ.  Πέτκος Ε. Λευκοπούλου Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης Π. Αγαθαγγελίδης Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Ν. Χαμαλής    
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:      1) Κατά  τη   συζήτηση   προ   ημερήσιας  

διάταξης προσήλθαν οι κ κ.  Αθ. Ταραλάς, Λ. Τσαβδαρίδης 
& Κ. Κόλβατζης  
     2) Κατά τη συζήτηση της  υπ’  αριθ. 333/2000  απόφασης 
προσήλθε ο κ. Χαμαλής Ν. 

14. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
15. Π. Πιτούλιας 
16. M. Σουμελίδης 
17. Α. Ταραλάς     3) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ. 342/2000  

απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Ακριβόπουλος 18. Χ.  Σκουμπόπουλος 
19. Χ. Γεωργιάδης 
20. Β. Γιαννουλάκης  
21. Λ. Τσαβδαρίδης 
22. Ι. Ακριβόπουλος 
23. Ε. Κουκουρδής 
24. Γ. Μανακούλης 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 26/7/2000 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που  έχει ως εξής: 
 Σας  γνωρίζουμε ότι  το Δημοτικό Συμβούλιο με την αριθ. 488/91 απόφασή 
του μεταβίβασε την αρμοδιότητα τοποθέτησης περιπτέρου στα Συνοικιακά 
Συμβούλια  του Δήμου. 
 Με την αριθ. 231/2000 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου εγκρίθηκε η 
αναπομπή του 11ου θέματος "Επί εισηγήσεως Συνοικιακού Συμβουλίου 1ης 
Συνοικίας" για καθορισμό θέσης τοποθέτησης περιπτέρου της Όλγας Τρομπούκη", 
προκειμένου αυτό ν' επανεξετασθεί. 
 Με το αριθ. 14-7-2000 έγγραφό το Συνοικιακό Συμβούλιο της 1ης Συνοικίας 
απέρριψε εκ νέου το αίτημα της Ολγας Τρομπούκη για την εγκατάσταση 
τοποθέτησης περιπτέρου μεταξύ των οδών Φιλώτα-Πύρρου ή Πύρρου- Ακροπόλεως 
για τους ιδίους λόγους που αναφέρθηκαν στο υπ' αριθ. 36/18-11-1999 έγγραφό του. 
 Ύστερα απ΄αυτά παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν' αποφασίσει 
σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος :Είναι  το θέμα που είχαμε ζητήσει από το Σ.Σ να το ξαναδεί γιατί 
είχε απορρίψει το αίτημα της κας Τρομπούκη να τοποθετήσει το περίπτερό της, στη 
συμβολή των οδών Φιλώτα-Πύρρου ή Πύρρου-Ακροπόλεως. Το Σ.Σ με μία 
πολυσέλιδη απόφασή του επιμένει στην προηγούμενη θέση του. Ομόφωνα 
αποφασίζει ότι εκεί δεν μπορεί να τοποθετηθεί περίπτερο. 
 Αναιρεί αυτό που είχε πει σε μία προηγούμενη απόφασή του, ότι δεν μπορεί 
να τοποθετηθεί πουθενά στη συνοικία και λεει ότι θα μπορούσε η ενδιαφερόμενη να 
προτείνει κάποιο άλλο σημείο στα όρια της συνοικίας. 
 Δήμαρχος :Έχουμε παραχωρήσει την αρμοδιότητα για την τοποθέτηση των 
περιπτέρων στα Σ.Σ. Το Δ.Σ.  σε προηγούμενη απόφασή του έκανε χρήση ενός 
δικαιώματος και είπε να ξαναδεί το θέμα. 
 Από τη στιγμή που το Σ.Σ ομόφωνα ξαναεπιμένει στην προηγούμενη 
απόφασή του, νομίζω ότι πρέπει να κάνουμε δεκτή την πρόταση του Σ.Σ και 
ν΄απορρίψουμε την αίτηση. Αν υπάρξει πρόταση για οποιοδήποτε άλλο σημείο, θα 
πρέπει να υποβληθεί στο Σ.Σ για να γνωμοδοτήσει. 
 Πρόεδρος :Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Τάκης : Η θέση του Σ.Σ είναι ορθή, γιατί εκεί λέμε ότι θα γίνει η γέφυρα του 
Προμηθέα. Δεν είναι δυνατόν στο σημείο εκείνο να υπάρχει περίπτερο, μετέπειτα θα 
δημιουργήσει προβλήματα. 
 Κουρουζίδης :Η απόφαση που πήρε το ΣΣ σε σχέση με την Ακροπόλεως-
Πύρρου είναι σωστή. Σε σχέση όμως με την Φιλώτα-Πύρρου δεν αντιμετωπίζονται 
θέματα ασφαλείας και δεν εμποδίζει την κατασκευή της γέφυρας. 
 Εμείς σαν ΔΣ πήραμε μία απόφαση που λεει ότι δεν θα τοποθετηθούν 
καινούρια περίπτερα μέσα στο κέντρο της πόλης. Στην προηγούμενη απόφασή του το 
Σ.Σ έλεγε να μην μπει άλλο καινούριο περίπτερο. Τώρα βλέπω ότι την αναιρεί. Θα 
πρέπει τα Σ.Σ, λαμβάνοντας  τη γενική θέση του ΔΣ, να λειτουργούν στο πλαίσιο 
αυτό και να τοποθετηθούν τα περίπτερα, εκτός αν υπάρχουν προβλήματα ασφαλείας. 
 Στην απόφασή τους δεν βλέπω να βάζουν τέτοιο ζήτημα. Εγώ αμφιβάλλω 
πολύ αν η λειτουργία των ΣΣ θα βοηθήσει στην κατεύθυνση που θέλουμε να 
δώσουμε, για την επίλυση του προβλήματος των περιπτέρων στην πόλη. 
 Πρόεδρος :Καταγράφεται η άποψη του κ. Κουρουζίδη. 
 Ποιοι ψηφίζουν την πρόταση του Σ.Σ. της 1ης Συνοικίας; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 20 σύμβουλοι: 



 Μ.Ποτουρίδης, Κ.Πουλασουχίδης, Κ.Ασλάνογλου, Α.Δελαβερίδης,Δ.Πέτκος, 
Ε.Λελεκάκης, Κ.Γκαβαίσές, Γ.Ουρσουζίδης, Ν.Χαμαλής, Λ.Τάκης, 
Ι.Τριανταφυλλίδης, Π.Πιτούλιας, Α.Ταραλάς, Χ. Σκουμπόπουλος, Χ.Γεωργιάδης, Β. 
Γιαννουλάκης, Λ.Τσαβδαρίδης, Ι.Ακριβόπουλος, Ε.Κουκουρδής και Γ.Μανακούλης. 
 Πρόεδρος :Ποιοι διαφωνούν με την πρόταση του ΣΣ της 1ης Συνοικίας; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 
 Ι.Κουρουζίδης , Μ.Σουμελίδης και Μ.Γαβρίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 26/7/2000 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
2.- Την υπ’αρ. 231/2000 απόφαση του Δ.Σ. με την οποία εγκρίθηκε η αναπομπή του 
11ου θέματος «Επί εισηγήσεως Συνοικιακού Συμβουλίου 1ης Συνοικίας για 
καθορισμό θέσης τοποθέτησης περιπτέρου της Όλγας Τρομπούκη» προκειμένου αυτό 
να επανεξετασθεί. 
3. - Την υπ’ αριθ. 488/91 προγενέστερη απόφασή του «περί μεταβίβασης 
αρμοδιοτήτων στα Σ.Σ.». 
4.- Το υπ’ αριθ. πρωτ. 23/14-7-2000 έγγραφο του 1ου Συνοικιακού Συμβουλίου με το 
οποίο απορρίπτει εκ νέου το αίτημα της Όλγας Τρομπούκη για την εγκατάσταση 
τοποθέτησης περιπτέρου μεταξύ των οδών Φιλώτα – Πύρρου ή Πύρρου - 
Ακροπόλεως 
5.- Ότι δίκαιο και σωστό είναι να μην τοποθετηθεί το περίπτερο του ενδιαφερομένου 
όπως προτείνει το Σ.Σ. της 1ης Συνοικίας. 
6.-Το αποτέλσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 171 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) ως και αυτές του άρθρου 
10 του Ν.1416/84. 

 
Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

 
Αποδέχεται την με αρ. 23/14-7-2000 πρόταση του Σ.Σ. της 1ης Συνοικίας με 

την οποία αυτό εισηγείται την απόρριψη του αιτήματος της κας Όλγας Τρομπούκη 
για την εγκατάσταση τοποθέτησης περιπτέρου μεταξύ των οδών Φιλώτα – Πύρρου ή 
Πύρρου – Ακροπόλεως και απορρίπτει την αίτηση της κας Όλγας Τρομπούκη για την 
εγκατάσταση τοποθέτησης περιπτέρου μεταξύ των οδών Φιλώτα – Πύρρου ή Πύρρου 
– Ακροπόλεως. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    337/ 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ  ΜΕΛΗ 
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Α. Δελαβερίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Κόλβατζης Γ.  Μανακούλης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Γκαβαϊσές   
 Γ. Ουρσουζίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Ν.  Χαμαλής   
 Λ.  Τάκης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια, 9-8-2000 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


